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                                                                                                                      Zpráva seniorky

______________________________________________________________________________________________________

                   Milé sestry, milí bratři, 
                                                      tímto konventem končí období mé seniorské služby. Ač bych od 1.ledna mohla nastoupit 
do starobního důchodu, přece chci ještě po tři roky sloužit v Radotíně jako farářka, která může myslet především na členy 
místního společenství. Na seniorku již znovu kandidovat nebudu. Služba seniorky byla pro mne z mnoha stran velmi zajímavá, 
podnětná a obohacující. Děkuji všem vám, kteří jste mě podporovali a podpírali také na modlitbách. Také členům seniorátního 
výboru i náhradníkům dlužím mnohé a vážím si jejich obětavosti a skvělé spolupráce. Mnozí se možná domníváte, že práce 
seniora je především o sezení v kanceláři a „papírování“. Naštěstí  mám pro práci v kanceláři ku pomoci seniorátního faráře 
a pak nejvíc papírování je kolem volby farářů a farářek a to většinou dobře znáte z vlastní zkušenosti. Podstatu seniorské práce 
však vidím, tak jsem ji poznala, v nesení lidských příběhů. Jde o příběhy jednotlivých kazatelů a kazatelek i příběhy staršovstev  
a celých sborů.  Za velmi důležitou považuji zprostředkující práci seniora a celého seniorátního výboru při setkáních napříč 
sborů, seniorátů i církví. 
Jako seniorka jsem se setkala s některými problémy, které jsem se pak spolu se ostatními členy seniorátního výboru pokoušela 
zpracovat a přinést na zasedání celé církve při jednání synodu. Jednalo se o situaci chudých sborů a jejich neschopnost platit 
personální  fond,  dále jsme se zabývali  situací  podporovaných sborů a pokoušeli  se zlepšit  podmínky pro příspěvek těmto 
sborům. Zabývali jsme se situací farářů/ek důchodců, jejich bytovou situací a otázkou jejich opakované volby a intenzivně jsem 
se věnovala návrhu liberalizace personálního fondu a zpracovala jsem pro synod připomínky k jeho realizaci.

Ve sborech našeho seniorátu jsme řešili konflikty kolem peněz z pronájmu sborových prostor, tržních cen výše nájemného, 
opodstatněnost proplacených účtů za provedenou práci, zabývali jsme se bytovou otázkou některých kazatelů.
Dále jsme projednávali složitou situaci některých staršovstvech, zabývali jsme se výpovědí Městské části Prahy 11 azylovému 
domu na Jižním Městě a některými osobními kauzami.  Čas jsme věnovali  rekreaci  důchodců v Chotěboři  a přípravě místa 
pastorační pracovnice pro seniory Pražského seniorátu ČCE i studentům teologické fakulty žádajícím o souhlas s jejich zapsáním 
do seznamu bohoslovců ČCE a do vikariátu. Zabývali jsme se zpronevěrou peněz na synodní radě.
Od letošního února do konce dubna jsem měla studijní volno, při kterém jsem se věnovala otázce ordinace žen v naší církvi. 
Shromáždila jsem zajímavý materiál, jehož podrobnější zpracování mě ještě čeká. Zastupovali mě bratr náměstek Petr Hudec 
a ve sboru v Radotíně bratr Petr Špirko.

Z výročních zpráv jednotlivých sborů mě zaujaly  některé  body.  Třeba,  že  je  pro  členy  sboru otázkou služba „cizím“ 
nečlenům církve; že se staršovstvo ve sboru sešlo za rok jen čtyři krát; že účetnictví sboru leží na kazatelově rodině; stížnosti na 
seniorátní výbor a církev; že práce ve staršovstvu je nově a stejnoměrně rozdělena mezi jednotlivé starší; že z kartotéky sboru 
bylo vyškrtnuto několik členů, kteří po deset let o sbor nejevili zájem; že bazary šatstva jsou v několika sborech zdrojem příjmů; 
že si několik kazatelů postesklo nad chybějící misijní prací ve sboru.

Sbory,  které  v  uplynulém  období  navštívili  členové  nebo  náhradníci  seniorátního  výboru při  příležitosti  slibu 
staršovstva,  vizitace,  instalace,  seniorátní  konference,  návštěvy schůze staršovstva,  volby kazatele,  jsou:  Benešov,  Beroun, 
Braník, Horní Počernice, Hořovice, Hvozdnice, Jarov, Jižní Město, Kladno, Modřany, Radotín, Salvátor, Sedlec Prčice, Smíchov, 
Střešovice, Uhříněves, Vršovice, Žižkov I

Vizitace sborů 
V uplynulém období jsme spolu s dalšími členy seniorátního výboru a náhradníky vykonali tyto řádné vizitace: leden – Beroun, 
únor – Horní Počernice, březen – Modřany, květen – Hvozdnice,  září – Benešov, říjen - Smíchov. 

Změny v obsazení sborů duchovními
V Berouně byla na 2 roky zvolena farářka Dagmar Ondříčková.
V Praze Braníku byl na 10 let zvolen Jaroslav Pechar, dosud farářem ve Strmilově.
V Braníku byl opakovaně do konce srpna zvolen Ludvík Rejchrt.
V Hořovicích byla na 1 rok a poloviční úvazek zvolena farářka Anna Šourková. 
Na Hvozdnici byla opakovaně zvolena farářka Vendula Kalusová s úvazkem 80% na dobu sedmi let.
Na Kladně byla opakovaně jako důchodkyně na 1 rok zvolena farářka Daniela Brodská. 
V Kobylisích byl na 1 rok opakovaně zvolen Miloš Rejchrt.
V Praze Radotíně byla na 3 roky opakovaně zvolena farářka Lýdie Mamulová.
U Salvátora byli jako důchodci opakovaně na 1 rok zvoleni faráři Josef Beneš, Svatopluk Karásek.
V Sedlci Prčici byla na plný úvazek a pět let zvolena jáhenkou Pavla Jandečková, administrátorem zůstává Tomáš Trusina.
Ve Střešovicích byl opakovaně na plný úvazek a 10 let zvolen Pavel Pokorný. 
Ve Střešovicích byla na 5 let a polovinu úvazku zvolena farářka Lenka Ridzoňová.
Na Žižkově I byl zvolen na plný úvazek a 5 let jáhen Ondřej Pellar, dosud kazatelem v Rokycanech, sbor administruje Jiří Ort.

Změny v obsazení sborů kurátory 
V Braníku byl kurátorem zvolen bratr Aleš Drápal, na Žižkově I byla kurátorkou zvolena sestra Ester Svobodová, ve Vršovicích 
bratr Tomáš Vokatý.

Lýdie Mamulová                                


